

## [Important Announcement]

**The new luggage policy of Ethiopian Airlines has officially taken effect.**

Dear Valued Passengers,

We would like to inform you about Ethiopian airlines updated baggage policy travelling out of China gateway, effective immediately. Please take note of the following points:

**Baggage Ownership:** Passengers are strictly prohibited from accepting baggage that does not belong to them. This policy ensures the safety and security of all passengers and their belongings. The passenger will be required to sign a confirmation form stating ownership of the baggage and their commitment to collect and clear it at their destination.

**Prohibition on Commercial Items:** Commercial items cannot be packed as checked baggage. This policy is in place to comply with regulations and ensure the smooth operation of our flights.

**Acceptance of Standard Baggage Types Only:** We only accept regular standard baggage types. Please ensure that your baggage complies with our guidelines to avoid any inconvenience during check-in.

Please note that the airline will not take responsibility for any consequences arising from non-compliance with these policies. Passengers are expected to adhere to the guidelines provided.

Ethiopian Airlines Baggage Policy (Effective 01-NOV-20 - UFN)		
FREE BAGGAGE ALLOWANCE		
SECTOR	ECONOMY	BUSINESS
From/To China	2PC-23KG	3PC-23KG
From Kuwait to Khartoum	46 KG	3PC-23KG
From/To Doha/Muscat/Kuwait/Bahrain	40 KG	3PC-23KG
Domestic	20 KG	30 KG
From/To Middle east	2PC-23KG	3PC-23KG
From/To America	2PC-23KG	3PC-23KG
within Africa Continent	2PC-23KG	3PC-23KG
From/To Europe	2PC-23KG	3PC- 23KG
From/To Asia	2PC-23KG	3PC- 23KG
All 5th Freedom Stations	Will Take the Originating Stations Allowance	
DOMESTIC-INCONJUNCTION WITH INTERNATIONAL TICKETS	Will take the International Allowance	Will take the International Allowance
General remark	Infant Allowance	* For Piece system 1PC-23 KG * For Weight system 1pc-10kg <b>On top of the above allowances, one baby stroller &amp; baby car seat as long as the baby is onboard is permitted.</b>
	* Valid for sales and travel effective 01-nov 20 until further notice. All previous sales and tickets before 01 nov 20 will be governed by the old policy	
	<b>HAND BAGGAGE ALLOWANCE</b> Economy 1pc 7kg and business 2pc/7kg each. Hand luggage should not be treated as checked in baggage. * This approval will cancel and supersedes all previous baggage allowance approvals.	

We kindly request all passengers to adhere to these policies to ensure a seamless travel experience for everyone. Thank you for your cooperation and understanding.

For more information, please visit our website or contact our customer service team.

### **【重要公告】埃塞俄比亚航空新行李政策正式实施**

尊敬的各位旅客，

今天，我们向大家郑重宣布，埃塞俄比亚航空针对中国出境航班实施全新的行李政策，并已正式生效。

在此，我们恳请每一位旅客都能严肃认真地对待这一变化，请您在出行前务必仔细阅读并遵守以下规定。

新行李政策的内容包括：

- 1、严格禁止旅客携带非本人所有的行李。在您办理登机手续时，可能需要签署份确认表，以确认行李的归属权，并承诺在目的地领取并清关。这一规定旨在保护每位旅客的行李安全，防止任何可能的误领或丢失情况发生。
- 2、商业物品禁止作为托运行李打包，请您在打包行李时避免放入任何商业性质的物品。
- 3、仅接受标准类型的行李。请旅客务必在出行前仔细了解并遵守埃塞俄比亚航空的行李规定，以免在办理登机手续时造成不必要的麻烦和延误。

为了您的旅行顺利，我们建议您在出行前仔细查看我们的行李政策，并在必要时调整您的行李安排，感谢您的理解与配合。

免费行李额度		
区域	经济舱	商务舱
出发/到达 中国	2件 - 23公斤	3件 - 23公斤
从科威特到喀土穆	46公斤	3件 - 23公斤
出发/到达 多哈/马斯喀特/科威特/巴林	40公斤	3件 - 23公斤
埃塞俄比亚境内	20公斤	30公斤
出发/到达 中东	2件 - 23公斤	3件 - 23公斤
出发/到达 美国	2件 - 23公斤	3件 - 23公斤
非洲大陆内	2件 - 23公斤	3件 - 23公斤
出发/到达 欧洲	2件 - 23公斤	3件 - 23公斤
出发/到达 亚洲	2件 - 23公斤	3件 - 23公斤
经第三国停留的站点	适用于始发站点政策	
国内-国际联程航班	适用于国际行李政策	适用于国际行李政策
说明	婴儿客票	*按件: 1件 - 23公斤 *按重量: 1件 - 10公斤 除上述限额外, 婴儿乘坐飞机, 还允许携带一辆婴儿车和 一个婴儿车座椅。
	*自2011年11月1日起施行, 除非另行通知。所有在2011年11月1日之前的机票将按旧政策执行 手提行李限额 经济舱: 1件 - 7公斤, 商务舱: 2件 - 7公斤/件。 手提行李不应被视为托运行李。 此政策一经实行将取代以前所有的行李限额政策。	

如有任何疑问或需要了解更多详细信息, 欢迎访问我们的官方网站或联系我们的客户服务团队, 工作人员将竭诚为您提供解答和帮助。

再次感谢大家的理解和支持! 希望每位旅客都能享受到愉快的飞行旅程!

了解埃塞俄比亚航空更多行李政策:

<https://www.ethiopianairlines.com/aa/zh/%E4%BF%A1%E6%81%AF/%E8%A1%8C%E6%9D%8E%E4%BF%A1%E6%81%AF>